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Protokół Nr XLVI/2014 
 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 26 marca 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
10

, a zakończyły o godz. 18
00

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Cezary Krzyżanowski dokonał otwarcia XLVI sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. Powitał radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 15 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecni radni: Tomasz Jarema, Arkadiusz Mazepa, Andrzej Potyra, Ryszard 

Wiśniak.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XLI sesji Rady Powiatu        

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

poinformował o wprowadzonych autopoprawkach do porządku sesji: 

 do punktu 4. dodano zapis o brzmieniu: Rozpatrzenie projektów uchwał i.  

 po punkcie 4.6 dodano punkty:  

- 4.7 w sprawie założenia publicznej placówki oświatowej o nazwie Bursa 

Międzyszkolna w Myśliborzu oraz utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, 

- 4.8 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych 

niepublicznych oraz zakresu i trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji, 

- 4.9 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok, 

- 4.10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

 dodano punkt 13 w brzmieniu: Sprawozdanie z działań podejmowanych przez 

Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 natomiast dotychczasowy punkt 13 Wolne wnioski i informacje stał się punktem 14  

o brzmieniu: Oświadczenia radnych. 

 

Następnie przedstawił porządek sesji po wprowadzonych autopoprawkach:  

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV sesji Rady Powiatu.  

4.  Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

4.1 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
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4.2 uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat za posiłki w stołówce Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach, 

4.3 w sprawie dokonania oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Dębnie, 

4.4 w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 roku, 

4.5 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych powiatu, 

4.6 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach, 

4.7 w sprawie założenia publicznej placówki oświatowej o nazwie Bursa 

Międzyszkolna w Myśliborzu oraz utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu, 

4.8 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych 

niepublicznych oraz zakresu i trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji, 

4.9 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok, 

4.10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie Powiatu.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2013 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012-2016”. 

8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu Myśliborskiego za 

2013 rok. 

9. Sprawozdania z działalności kontrolnej w Powiecie Myśliborskim za 2013 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu. 

13. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady  

w okresie międzysesyjnym. 

14. Oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Kolejno zapytał czy są ewentualne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad? 

 

 

Wniosków nie złożono. 

 

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

godz. 12.15 – na sesję przybył radny Ryszard Wiśniak 

 

Stan radnych: 16 

 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV sesji Rady Powiatu.  
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

w trybie dotychczas obowiązującej regulacji statutowej zaproponował przystąpić do przyjęcia 

w/w protokołów.  

Przekazał, że Protokoły z XLIV sesji z dnia 30 stycznia 2014r. oraz z XLV sesji z dnia  

17 lutego  2014r. były wyłożone do wglądu, w związku z tym zaproponował ich przyjęcie bez 

odczytywania. 

Zapytał, czy są inne wnioski. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu z XLIV sesji Rady Powiatu głosowało – 10 radnych,  przeciw 

– 4 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Protokół z XLIV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu został przyjęty. 

 

Kolejno: 

 

Za przyjęciem protokołu z  XLV sesji Rady Powiatu głosowało – 10 radnych,  przeciw 

– 4 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Protokół z XLV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu został przyjęty. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że w przedmiocie protokołów od dzisiejszej sesji będą miały zastosowanie 

przepisy § 50 nowego Statutu. 

 

 

godz. 12.20 – sesję opuścił radny Ferdynand Łukasik 

 

Stan radnych – 15. 

  

 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do podejmowania uchwał: 

 

4.1 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 13 radnych, przeciw – 1 

radny, 1 radny wstrzymał się od głosu.   
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Uchwała Nr XLVI/411/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego została podjęta. (załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

 

 

4.2 uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat za posiłki w stołówce Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/412/2014 z dnia 26 marca 2014 roku uchylającej uchwałę  

w sprawie ustalenia zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat za posiłki  

w stołówce Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach została podjęta. 

(załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

 

 

4.3 w sprawie dokonania oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Dębnie, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przekazał, że na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pojawiły 

pytania dotyczące działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

W związku z tym o zabranie głosu i ustosunkowanie się do zagadnień poruszanych na 

posiedzeniu Komisji poprosił Kierownika Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dębnie – Panią 

Małgorzatę Lenkiewicz. 

 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dębnie – Małgorzata Lenkiewicz 
przekazała, że Warsztat Terapii Zajęciowej w Dębnie jako wyodrębniona jednostka 

organizacyjna Gminy Dębno, finansowana jest przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych,  Urząd Miejski w Dębnie i Powiat Myśliborski. Działa na  mocy ustawy  

o rehabilitacji zawodowej i  społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych z dnia  

27 sierpnia 1997r. Swoją działalność prowadzi od 02.04.2002r. w przystosowanym obiekcie, 

dla 30 osób niepełnosprawnych z miasta i gminy Dębno oraz z Boleszkowic, które posiadają 

zgodnie z Rozporządzeniem prawnie potwierdzony status niepełnosprawności z kwalifikacją 

do terapii zajęciowej. ze znacznym stopniem niepełnosprawności jest  22 uczestników,  

z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności jest 8 osób. 

Celem działania warsztatu jest rehabilitacja społeczno-zawodowa osób niepełnosprawnych, 

oznaczająca zespół działań organizacyjnych, leczniczych, psychologicznych, edukacyjnych, 

technicznych i społecznych zmierzających do osiągnięcia, przy aktywnym udziale osób 

niepełnosprawnych, możliwie najwyższego poziomu ich funkcjonowania, jakości życia  

i integracji społecznej. Placówka poza swoją działalnością statutową, wspiera 
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niepełnosprawnych mieszkańców Miasta i Gminy Dębno w zakresie doradztwa i poradnictwa 

oraz nieodpłatnego użyczania sprzętu ortopedycznego  pozyskiwanego z Holandii i Niemiec 

oraz  lokalnych darczyńców. Warsztat Terapii Zajęciowej swoją działalnością nadaje 

zagadnieniu niepełnosprawności należne jej miejsce w strukturze społecznej, wnosząc 

wyjątkowy i szczególny wkład w życie społeczne Miasta i Gminy Dębno. 

W zakresie realizacji rehabilitacji zawodowej podstawową i dominującą metodą  pracy 

warsztatu jest terapia zajęciowa czyli oddziaływanie terapeutyczne za pomocą zajęcia i pracy. 

Realizowana głównie poprzez zajęcia w profilowanych pracowniach o specjalności:  

kulinarnej, plastycznej, stolarskiej, wikliniarskiej, dziewiarsko – krawieckiej, komputerowo – 

muzycznej. 

Prowadzone zajęcia terapeutyczne wprowadzają w podstawy pracy specyficzne dla każdej 

specjalności, przechodząc przez kolejne stopnie trudności, mające za zadanie przygotowanie 

do pracy zawodowej jak i codziennych  oraz okazjonalnych sytuacji występujących w życiu 

człowieka. 

Drugą podstawową funkcją działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej jest rehabilitacja 

społeczna oparta głównie o socjoterapię, przeciwdziałającą marginalizacji i wykluczeniu 

społecznemu poprzez działania mające za zadanie podnoszenie poziomu dojrzałości 

psychospołecznej i jakości zachowań społecznych uczestników przebywających w warsztacie. 

Ponadto odbywają się zajęcia i spotkania integracyjne z przedszkolnymi, szkolnymi, 

młodzieżowymi i dorosłymi grupami. Kolejnym ważnym elementem terapii są zajęcia 

kulturalno-rozrywkowe, realizowane w różnych formach, głównie jako wycieczki 

krajoznawcze, wyjścia na wystawy, do muzeum, kina i teatru, uczestnictwa w dyskotekach, 

wieczorkach tanecznych, konkursach, targach, zawodach sportowych, turniejach i olimpiadach.    
Odnośnie pytania dot. skierowania osób niepełnosprawnych do Powiatowego Urzędu Pracy  

w celu podjęcia pracy przekazała, że sytuacja jest skomplikowana, ponieważ z grupy 30 osób 

aż 22 osoby mają znaczny stopień niepełnosprawności. Prowadzona rehabilitacja ma 

przygotować do pracy, którą mógłby podjąć w specjalnym zakładzie pracy. Powrót na otwarty 

rynek pracy dla osoby ze znacznym stopniem niepełnosprawności jest bardzo złożonym 

procesem. Ustawa o rehabilitacji mówi o tym, że w przypadku niezapewnienia podstawowej 

opieki osobom niepełnosprawnym w specjalnym miejscu pracy, istnieje możliwość pozostania 

takiej osoby w warsztacie. Oznacza to, że uczestnicy  wymagają  dalszego pobytu w WTZ  

i uczestnictwa  w zajęciach terapeutycznych, celem dalszego usprawniania, utrwalania  

i wzmacniania nabywanych przez nich umiejętności, gdyż nie osiągnęli w pełni zdolności do 

samodzielnej egzystencji. 

Dodała, że w ubiegłym roku z uczestnictwa w warsztatach zrezygnowały 4 osoby, w dwóch 

przypadkach było to ze względu na stan zdrowia, 1 osoba wyjechała do Niemiec (jest to 

zasługa warsztatu, że przygotowała taką osobę do życia w nowych warunkach).  

Przekazała, że w ubiegłym roku żadna osoba nie podjęła pracy na otwartym rynku pracy.  

         

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

zauważył, że Warsztaty Terapii Zajęciowej działają od 11 lat. Na ich działalność przeznaczane 

są środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Rozdziale III 

ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

poświęcony jest w całości rehabilitacji osób niepełnosprawnych. Stwierdził, że zgodnie  

z ustawą warsztaty terapii zajęciowej powinny się zajmować zarówno zawodową i społeczną. 

Przytoczył treść art. 8, art. 10 i art. 10a ust. 1 w/w ustawy.  

Zauważył, że ze środków PFRON na rehabilitację zawodową przeznacza się niewielkie kwoty. 

Środki finansowe mogłyby być przeznaczane na organizację szkoleń, przekwalifikowanie osób 

niepełnosprawnych, zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy dla osoby 
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niepełnosprawnej, zwrot kosztów zatrudnienia. Stwierdził, że brakuje miejsc odpowiednio 

przystosowanych, ponieważ nie oferuje się w tym zakresie pomocy dla pracodawców. 

Zauważył, że ok. 80% przeznacza się na rehabilitację społeczną, a tylko 20% na zawodową. 

Umowa z warsztatami została podpisana na 10 lat, potem na kolejne 10. Przez okres tych 10 lat 

nie została wypracowana wspólna polityka działania WTZ. Zapytał ile osób na przestrzeni 

wszystkich lat funkcjonowania WTZ podjęło zatrudnienie?  

Kolejno zapytał radcy prawnego, czy użycie łącznika „i” (że realizuje formę społeczną  

i zawodową) powinno wskazywać, że powinna być realizowana i jedna i druga pomoc oraz czy 

nie spowoduje to ewentualnego zwrotu środków?  

 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dębnie – Małgorzata Lenkiewicz 
przekazała, że działalność warsztatów jest oparta o ustawę o rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, o szczegółowe Rozporządzenie, które 

dot. działalności warsztatów. Ponadto opiera się na uchwale Rady Miejskiej, która narzuca 

rygory dot. działalności WTZ. Od początku istnienia WTZ działają na podstawie w/w aktów 

prawnych. Przekazała, że w/w ustawa wskazuje, że opieką w warsztacie obejmuje się osoby 

niezdolne do pracy. Funkcją warsztatów jest kształtowanie umiejętności, które będą przydatne 

w działalności pracowniczej, co jest czynione od początku działalności WTZ w Dębnie. 

Konkretnymi działaniami na rzecz osób niepełnosprawnych zajmuje się Powiatowy Urząd 

Pracy, z którym bardzo aktywnie współpracują WTZ w Dębnie. PUP zawiaduje 

niepełnosprawnością wśród osób niepełnosprawnych, a warsztat kształtuje umiejętności. Na 

wskutek współpracy w ubiegłym roku na stażu była osoba niepełnosprawna, która wcześniej 

pracowała w warsztatach. Osoby niepełnosprawne korzystają z różnych programów 

europejskich. Dodała, że w roku 2013 z działalności WTZ zrezygnowały 4 osoby. Osoba, która 

nie jest uczestnikiem Warsztatów przechodzi pod opiekę innych placówek, np. Powiatowego 

Urzędu Pracy, czy Ośrodka Pomocy Społecznej. Nie ma żadnego przymusu jeśli chodzi  

o pobyt uczestnika w warsztacie. Zadaniem Kierownika WTZ jest kształtowanie umiejętności, 

tak, aby uczestnik mógł stwierdzić, że WTZ nie jest dla niego i może robić w życiu coś innego, 

nie zaś ich zatrudnianie.  

Dodała, że na przestrzeni 10 lat ok. 10 osób zrezygnowało z zajęć w warsztacie z deklaracją 

poszukiwania pracy, jednak nie posiada wiedzy, czy taką pracę podjęły, czy też nie, ponieważ 

wyjechały poza teren Gminy Dębno.    

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

w kwestii rehabilitacji zawodowej o wyjaśnienia poprosił Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Myśliborzu.  

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu - Beata Stachurska-Wołk 

w zakresie aktywizacji zawodowej uczestników warsztatów terapii zajęciowej przekazała, że  

w uczestniczą tam osoby ze znacznym stopniem niepełnosprawności. Najczęściej 

niepełnosprawność uczestników WTZ wyklucza ich z rynku pracy. W orzeczeniach o stopniu 

niepełnosprawności wskazane są kwestie dotyczące zatrudnienia, np. niezdolność do pracy lub 

zdolność do pracy chronionej. Bardzo trudno dla tych osób stworzyć odpowiednie warunki 

pracy na otwartym rynku pracy.  

Dodała, ze Powiatowy Urząd Pracy realizacje wiele projektów skierowanych do osób 

niepełnosprawnych i obejmuje swoimi działaniami osoby ze stopniem umiarkowanym bądź 

lekkim. Na terenie Powiatu Myśliborskiego nie ma żadnej instytucji, zakładu pracy chronionej, 

które miałyby uprawnienia do zatrudniania osób ze znacznym stopniem niepełnosprawności. 

Uczestnicy WTZ po zakończeniu uczestnictwa w zajęciach zgodnie z procedurą powinni trafić 

do zakładu aktywizacji zawodowej, a takich zakładów na terenie Powiatu nie ma.      
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, 

3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała Nr XLVI/413/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie dokonania oceny 

rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie została podjęta. (załącznik Nr 

5 do protokołu) 

 

 

godz. 12.50 - sesję opuściła radna Joanna Stąsiek – Janicka, natomiast przybył radny Arkadiusz 

Mazepa. 

 

Stan radnych: 15 

 

 

4.4 w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 roku, 

  

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przekazał, że na posiedzeniach Komisji Stałych autor uchwały przekazał poprawki do projektu 

uchwały polegające na: 

- wykreśleniu z podstawy prawnej z publikatorów ustaw wyrazów: tekst jednolity, 

- zamianie w nagłówku załącznika wyrazów: Rady Powiatu Myśliborskiego na wyrazy Rady 

Powiatu w Myśliborzu, 

- oraz dopisaniu w załączniku do projektu uchwały w ostatnim wierszu: Ogółem środki 

finansowe w roku 2014 dla Powiatu Myśliborskiego w kolumnie zatytułowanej Środki 

finansowe w złotych kwoty: 1.110.158,00. 

 

Kolejno w trybie § 46 ust. 3 Statutu zaproponował poddać pod głosowanie wniesienie do 

projektu uchwały w/w grupy poprawek. 

 

Za wprowadzeniem w/w poprawek głosowało 11 radnych, przeciw - 0, 4 radnych 

wstrzymało się od głosu.   

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 10 radnych, przeciw – 0, 

5 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała Nr XLVI/414/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie określenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2014 roku została przyjęta. (załącznik Nr 6 do protokołu) 
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godz. 12.55 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 13.10 – wznowiono obrady 

 

 

4.5 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych powiatu, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że uchwała w przedmiotowej sprawie związana jest z programem naprawczym, 

który został opracowany w związku z trudną sytuacją finansową Powiatu. Przytaczając przepis 

art. 240a ustawy o finansach publicznych stwierdził, że wskazana uchwała budzi wątpliwości. 

Kolejno porównał wydatki poniesione na wypłatę diet dla radnych, które zostały ujęte  

w uchwale budżetowej na 2014 rok oraz w programie naprawczym i sprawozdaniu RbZ.  

Zaproponował podjąć uchwałę w sprawie zmiany statutu dot. zwolnienia dwóch Członków 

Zarządu i wówczas będą konkretne oszczędności.  

Kolejno odniósł się do wysokości wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego twierdząc, że 

uchwała w sprawie jego ustalenia wskazuje maksymalne stawki, a mimo to nie można do 

końca określić ile faktycznie zarabia starosta. W związku z tym zaproponował, aby podjąć 

uchwałę w sprawie obniżenia wynagrodzenia Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 

Zarządu o 500 zł.      

 

 

godz. 13.20 – sesję opuścił radny Wojciech Wojtkiewicz 

 

Stan radnych: 14 

 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

proponowała obniżenie diet radnych powyżej 5 %. Zaproponowała, aby zrezygnować  

z Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, która liczy tylko  

3 osoby i włączyć je w skład innej Komisji. Kolejno zaproponowała, aby obniżyć diety 

wszystkim radnym (również tym pełniącym funkcje Wiceprzewodniczących Rady, czy 

Wiceprzewodniczących Komisji) do kwoty 40% lub 30%. 

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała 

złożył wniosek, aby Zarząd Powiatu liczył 3 osoby. Następnie zawnioskował, aby wszyscy 

radni otrzymywali dietę w wysokości 55%. 

 

 

godz. 13.25 – na sesję przybył radny Tomasz Jarema 

 

Stan radnych: 15 

 

 

godz. 13.25 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

13.40 – wznowiono obrady 
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Radny Powiatu – Roman Rutkowski 

zaproponował, aby przed podjęciem jakichkolwiek kroków dot. obniżenia diet dla radnych 

poczekali na informację dot. wysokości subwencji na bieżący rok. Słyszy się, że będzie niższa, 

ale nie wiadomo jeszcze o ile. Zauważył, że jeśli subwencja będzie zdecydowanie niższa, a 

związki zawodowe, z którymi będą prowadzone rozmowy nie zgodzą się na jakiekolwiek 

zmiany wynagrodzenia nauczycieli, może się okazać, że diety będzie trzeba obniżyć np. o 30, 

40, czy 50%. Diety powinny być obniżone proporcjonalnie wszystkim radnym po równo. 

Zaproponował, aby podejść do dyskusji w momencie kiedy będą znane konkrety.  

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

stwierdziła, że czekanie w takiej sytuacji jest bezpodstawne i udowadnia, że część z radnych 

pełni funkcję radnego tylko dla pieniędzy, a Zarząd nie wie jakimi środkami finansowymi 

dysponuje.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że radni podejmując decyzje biorą za nie odpowiedzialność i nie są tu tylko dla 

pieniędzy. Przypomniał rok 2009, gdzie Rada Powiatu przegłosowała deficyt na kwotę 

6.000.000 zł., zaciągnięcia obligacji na 3.000.000 zł posiadając wolne środki na kwotę 

7.300.000 zł przy jednoczesnym niedbaniu o wydatki roku 2009 i 2010. Zauważył, że 

konsekwencją złego zarządzania finansami przez poprzednie lata jest program naprawczy. 

Działania podejmowane od roku 2011 do chwili obecnej dają stabilizację i porządek w zakresie 

finansów Powiatu. Uchwalony program naprawczy został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową i będzie w najbliższym czasie konsekwentnie realizowany. 

Stwierdził, że stawianie wniosków przez niektórych radnych jest bezpodstawne i jest to 

robione pod publikę.  

Zaproponował odrzucić wszystkie wnioski złożone przez radnych przedmówców i przyjąć 

projekt uchwały przygotowany przez Zarząd Powiatu, który jest zgodny z programem 

naprawczym.     

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała 

odniósł się do wypowiedzi Starosty Myśliborskiego, twierdząc że za obecną sytuację 

finansową powiatu nie są winni obecni radni opozycyjni. Dodał, że kredyty były zaciągane na 

inwestycje, m.in. na projekt termomodernizacji. Natomiast III kadencja borykała się  

z zadłużeniem szpitali, które pozostało po II kadencji. 

 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że obecna kadencja, obecny Zarząd porządkuje sytuację finansową Powiatu. 

Stwierdził, że w poprzedniej kadencji należało skorzystać z Programów, które oferował Rząd  

i rozwiązać trudną sytuację Powiatu.    

Następnie złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji. 

 

Za zamknięciem dyskusji głosowało 7 radnych, przeciw – 4 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

W głosowaniu nie brał udziału 1 radny.  
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Przewodniczący Rady - Cezary Krzyżanowski 

poprosił o wskazanie wniosku najdalej idącego spośród wszystkich złożonych. Zapytał, czy 

zaproponowane przez radnych poprawki do projektu uchwały powinny być głosowane  

w kontekście wniosku złożonego przez Starostę?  

 

Radca Prawny – Eliza Szymańska 

przekazała, że zgodnie z § 46 Statutu Powiatu Myśliborskiego Jeśli oprócz wniosku o podjęcie 

uchwały w danej sprawie zostanie zgłoszony wniosek o odrzucenie tego wniosku, Rada głosuje 

w pierwszej kolejności nad wnioskiem o odrzucenie wniosku o podjęcie uchwały. Głosowanie 

nad poprawkami do projektu uchwały, następuje według ich kolejności.   

§ 45 ust. 2 W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie wniosek 

najdalej idący, jeżeli może to wykluczyć potrzebę głosowania nad pozostałymi wnioskami.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

Starosty Myśliborskiego, który był wnioskiem najdalej idącym. 

 

Za wnioskiem Starosty Myśliborskiego o odrzucenie wszystkich wniosków 

zgłoszonych przez radnych głosowało 9 radnych, przeciw - 4 radnych, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu.   

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie pierwotnej wersji projektu 

uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 10 radnych, przeciw – 3 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

W głosowaniu nie wziął udziału 1 radny.   

 

Uchwała Nr XLVI/415/2014 z dnia 26 marca 2014 roku zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych powiatu została podjęta. (załącznik Nr 7 do protokołu) 

 
 

4.6 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że skarga była przedmiotem prac Komisji Rewizyjnej właściwej zgodnie  

z przepisami określonymi w Statucie do przedłożenia propozycji rozstrzygnięcia Radzie 

Powiatu. Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie odzwierciedla wynik ustaleń Komisji 

Rewizyjnej. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 13 radnych, przeciw – 0 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/416/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach została 

podjęta. (załącznik Nr 8 do protokołu) 
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4.7 w sprawie założenia publicznej placówki oświatowej o nazwie Bursa Międzyszkolna  

w Myśliborzu oraz utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zgodnie z § 47 ust. 3 Statutu zwrócił się z zapytaniem, czy któryś z radnych jest przeciwny 

zarządzeniu głosowania nad projektem uchwały bez jej odczytywania? 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do uchwały. 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

zapytała, co się stało, że zamierza się na koniec kadencji powołać Zespół, który był powołany 

w ubiegłej kadencji i krytykowany przez obecną kadencję. Stwierdziła, że czasami warto 

skorzystać z doświadczenia poprzedników, czego dowodem jest projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie. Zauważył, że przy podejmowaniu tego typu decyzji należy brać pod 

uwagę fakt, że pracują tam ludzie i nie powinno się tak z nimi postępować.  

 

Radny Powiatu – Ryszard Wiśniak 

zauważył, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie wynika z programu naprawczego. 

Zapytał, czy zostały przeprowadzone analizy, symulacje dotyczące naboru do Bursy 

Międzyszkolnej? Ile to będzie miejsc, ile osób uzyska zatrudnienie? Zauważył, że w Polsce 

mało jest takich placówek jak Bursa Międzyszkolna, ponieważ obecna młodzież nie jest 

zainteresowana tego typu formą placówki, a jeśli już się zdecyduje, to wybierze szkołę  

w większym mieście. 

 

 

godz. 14.05 – na sesję przybył radny Ferdynand Łukasik 

 

Stan radnych: 16. 

 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie jest konsekwencją uchwalonego 

programu naprawczego. Natomiast na chwilę obecną ciężko stwierdzić, czy będą chętni. 

Zauważył, że będzie to dobre rozwiązanie dla młodzieży, której status materialny nie jest zbyt 

wysoki. Bursa dla młodzieży będzie bezpłatna. Zauważył, że obłożenie młodzieży w Domu 

Wczasów Dziecięcych jest bardzo duże, ale można wykorzystać dodatkowe pomieszczenia. 

Natomiast w Bursie będą pracować te same osoby, które są zatrudnione obecnie w Domu 

Wczasów Dziecięcych. Byłoby zwiększenie godzin dla obecnych pracowników z korzyścią dla 

nich. Stwierdził, że utworzenie bursy jest dobrym rozwiązaniem.   

 

Wicestarosta Powiatu – Alicja Prill 

zauważyła, że zamierza się utworzyć Zespół Placówek Oświatowych, co nie jest równoznaczne 

z powrotem do tego, co zostało utworzone przez Radę w poprzedniej kadencji. Jest tylko ta 

sama nazwa jednostki, natomiast jej skład i zadania są zupełnie inne. Ma to na celu poszerzyć 

ofertę oświatową dla dzieci młodzieży. Przekazała, że będzie to Bursa na 35 miejsc. W Polsce 

jest obecnie trend tworzenia małych burs, natomiast likwiduje się te duże. Na chwilę obecną 

nie ma potrzeby doposażenia w sprzęt, ponieważ Dom Wczasów Dziecięcych jest placówką 

całodobową, która posiada odpowiednią bazę i kadrę pedagogiczną. Zauważyła, że zaczynają 

się nabory do szkół ponadgimnazjalnych, dlatego dobrze byłoby podjąć przedmiotową uchwałę 

i wzbogacić ofertę szkół ponadgimnazjalnych.    
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godz. 14.15 – na sesję przybyła radna Joanna Stąsiek – Janicka 

 

Stan radnych: 17. 

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 2 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/417/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie założenia publicznej 

placówki oświatowej o nazwie Bursa Międzyszkolna w Myśliborzu oraz utworzenia 

Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu została podjęta. (załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

 

 

4.8 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych 

niepublicznych oraz zakresu i trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zgodnie z § 47 ust. 3 Statutu zwrócił się z zapytaniem, czy któryś z radnych jest przeciwny 

zarządzeniu głosowania nad projektem uchwały bez jej odczytywania? 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 16 radnych, przeciw – 1 

radny, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/418/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych niepublicznych oraz zakresu  

i trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji została 

podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

 

 

4.9 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zgodnie z § 47 ust. 3 Statutu zwrócił się z zapytaniem, czy któryś z radnych jest przeciwny 

zarządzeniu głosowania nad projektem uchwały bez jej odczytywania? 

 

Uwag w powyższym zakresie nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do uchwały. 
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Radny Powiatu – Ryszard Wiśniak 

zauważył, że w paragrafie 5 projektu uchwały jest zapis dotyczący wolnych środków z lat 

ubiegłych. W związku z tym zapytał czy są jeszcze jakieś wolne środki i ile ich jest? 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

zapytała, co się nagle stało, że zabezpiecza się kwotę ok. 110.000 zł na realizację inwestycji 

osobnego zasilania w ciepło budynków ZSP Nr 1 ul. Szosowa w Barlinku. Zapytała, czy 

robione jest to również dla Fundacji Talent-Promocja-Postęp? Czy Fundacji będzie dokładała 

się do tej inwestycji? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki  

poinformował, że inwestycja dotyczy wymiany starych rur, które były położone w roku 1976. 

Stan techniczny tych rur powoduje dużą utratę ciepła, co w następstwie generuje bardzo 

wysokie koszty utrzymania budynku ZSP Nr 1 w Barlinku. Stwierdził, że w bardzo szybkim 

tempie zwróci się koszt wykonania tej inwestycji.  

 

Wicestarosta Powiatu – Alicja Prill 

przekazała, że jest to jeden z elementów, który pozwoli na lepsze zarządzanie energią cieplną 

w placówce. Kwota zostanie wykorzystana na przygotowanie pomieszczeń uwzględniające 

m.in. zasilenie ich w energię elektryczną oraz wykonanie 3 nowych węzłów dwufunkcyjnych 

(dot. to budynku szkoły, warsztatów szkolnych i internatu). W przyszłości planuje się mniejsze 

zużycie energii. Dodała, że roku bieżącym zaplanowana jest termomodernizacja warsztatów 

szkolnych. W związku z tym jak najbardziej zasadne jest wykonanie wskazanych prac. 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że wolne środki są obecnie wyliczane. Poinformowała, że wylicza się je trzema 

sposobami: z bilansu z wykonania budżetu organu, który zostanie sporządzony do 30 kwietnia 

br. Zauważyła, że wolne środki dotyczą w większości dotacji, które wpłynęły do budżetu  

w roku 2013 i nie zostały wykorzystane w roku 2014. Dodała, że w ciągu dwóch tygodni 

będzie można określić środki z bilansu i z ksiąg.   

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała  

w związku z tym, że dokonuje się zmian w projekcie uchwały zapytał, czy były za duże środki 

zaplanowane na wynagrodzenia w Starostwie Powiatowym o kwotę 85.451 zł. Z czego to 

wynika?  

 

Wicestarosta Powiatu – Alicja Prill 

przekazała, że jest to konsekwencja przeniesienia zadań oświatowych oraz pracowników ze 

Starostwa do Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. za 

pracownikami przeszły środki finansowe do placówki.  

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 13 radnych, przeciw – 2 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/419/2014 z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok została podjęta. (załącznik Nr 11 do 

protokołu) 
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4.10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zgodnie z § 47 ust. 3 Statutu zwrócił się z zapytaniem, czy któryś z radnych jest przeciwny 

zarządzeniu głosowania nad projektem uchwały bez jej odczytywania? 

 

Uwag w powyższym zakresie nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do uchwały. 

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała 

zapytał, czy jest niespójność pomiędzy programem a przedmiotową uchwałą i budżetem. 

Wątpliwości dotyczą wydatków na wynagrodzenia. Stwierdził, że jeśli są faktycznie 

niespójności, to uchwała nie powinna być głosowana. Poprosił o wyjaśnienie tych kwestii. 

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

przekazała, że uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej musi się zgadzać  

z uchwałą budżetową w czterech punktach, takich jak: wynik budżetu. Deficyt, przychody oraz 

rozchody i dług. Zauważyła, że uchwała budżetowa jest zgodna w wieloletnią prognozą 

finansową. Program Bestia, który konstruuje załącznik Nr 1 do uchwały zaciąga dane  

z uchwały, która również znajduje się w Programie Bestia. Jest to Program z Ministerstwa 

Finansów. Program naprawczy i wieloletnia prognoza finansowa jest zgodna z uchwałą 

budżetową.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 12 radnych, przeciw – 5 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr XLVI/420/2014 z dnia 26 marca 2014 roku zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2014-2027 została przyjęta. (załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

 

godz. 14.30 - Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 15.10 – wznowiono obrady 

 

 

godz. 15.10 - na sesję przybył radny Wojciech Wojtkiewicz  

 

Stan radnych: 18. 

 

 

Ad. 5 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie Powiatu. (załącznik Nr 13 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Radny Powiatu – Janusz Winiarczyk  

poprosił, aby Komendant podzielił się z radnymi informacjami na temat funkcjonowania 

Komendy. Kolejno zapytał, czy prawdą jest, że rozwiązana jest Ochotnicza Straż Pożarna przy 

Komedzie. Dodał, że była ona dofinansowywana przez Burmistrzów. Działała ona prężnie, 

pozyskiwała środki z zewnątrz na różnego rodzaju przedsięwzięcia.  

 

Powiatowy Komendant PSP w Myśliborzu – Janusz Paszczak 

przekazał, że od 01.07.br. pełni funkcję Komendanta. Zauważył, że Komendant Powiatowy nie 

ma prawa rozwiązywać OSP, które działa jako Stowarzyszenie, na podstawie swojego Statutu. 

Przy Komendzie działała jednostka OSP w Myśliborzu, w Dębnie działa jednostka OSP i 

dodatkowe Stowarzyszenie. Dębno pozostaje bez zmian, natomiast w Myśliborzu podjęto 

uchwałę w sprawie zmiany siedziby. Powodem był brak możliwości prowadzenia działalności 

zarobkowej na terenie Straży. Przekazał, że nie zgadza się na to, ponieważ tego typu działania 

są niedopuszczalne. Nie może być prowadzona jakakolwiek działalność finansowa na terenie 

Komendy. Wszystkie dochody uzyskane przez PSP musiałyby być przekazywane do Skarbu 

Państwa. Przekazał, że z informacji jakie posiada OSP nadal funkcjonuje, otrzymała 

pomieszczenie na siedzibę od Burmistrza, wspólnie z komendantem gminnym polepszyli sobie 

sytuację i dalej będą mogli funkcjonować. Stwierdził, że nie rezygnuje z żadnej współpracy, 

ale powinna się ona odbywać na zdrowych warunkach, na zasadach zgodnych z prawem. 

Dębno może współpracować, ponieważ nie prowadzi działalności zarobkowej, jak to było w 

przypadku OSP. Stwierdził, że ubolewa nad tym, że OSP zmieniło siedzibę, ponieważ zawsze 

był za współpracą z OSP, ale nie przy prowadzeniu działalności zarobkowej na terenie 

Komendy. Jednak ochotnicy na tę propozycję nie przystali i podjęli decyzje o zmianie siedziby.    

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu.  

 

  

 

Ad. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2013 roku. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Radny Powiatu – Józef Głuszko 

przekazał, że kilka miesięcy temu miał zdarzenie polegające na tym, że w centrum m. Cychry 

młoda osoba odurzała się narkotykami (wdychał klej) w obecności dzieci i mieszkańców 

miejscowości. Dziwne zachowanie tego człowieka wzbudzało strach w mieszkańcach.  

W związku z zaistniałą sytuacją jako Sołtys tej miejscowości zadzwonił na Policję z prośbą  

o interwencję, gdzie usłyszał odpowiedź: Prawo w Polsce nie zabrania być narkomanem.   

W ostateczności Policja nie wysłała żadnego patrolu, dlatego też zadzwonił do Straży Miejskiej 

w Dębnie, która była już na miejscu po 10 minutach. W związku z powyższym poprosił  

o wyjaśnienie, co należy zrobić w przyszłości jeśli pojawi się tego typu sytuacja.  
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Powiatowy Komendant Policji w Myśliborzu – Bogusława Bonter-Mazek 

stwierdziła, że dyżurny nie powinien się w ten sposób odezwać, powinien zachować się 

bardziej profesjonalnie. Przekazała, że posiadanie narkotyków w niewielkiej ilości – nie 

mówiąc o kleju, na własne potrzeby zgodnie z nowelizacją ustawy o przeciwdziałaniu 

narkomanii jest dopuszczalne. Dyskusja polityczna na temat narkotyków, na temat marihuany 

doprowadziła do tego, że znowelizowano w/w ustawę. Sprawa nie dotyczy kleju, czy innego 

rozpuszczalnika, ponieważ na terenie Dębna Policja ma doczynienia z tzw. „starymi 

narkomanami” (którzy wąchają klej i inne rozpuszczalniki, czy też gotują kompot z maku). 

Przekazała, że jeśli były sygnały, że ten człowiek stwarza zagrożenie dla innych powinien 

zostać wysłany na miejsce patrol. Stwierdziła, że klient powinien być właściwie potraktowany i 

poinformowany. Nie powinno mieć miejsca takie zdarzenie. Zaapelowała, że jeśli będą takie 

uwagi, to należy je zgłaszać na bieżąco.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, ze wielokrotnie poruszał kwestie dotyczące sygnalizacji świetlnej w Myśliborzu  

w dwóch punktach. Dodał, że w godzinach szczytu ruch w tych punktach jest bardzo 

utrudniony. Zaproponował, aby w tych godzinach drogówka kierowała ruchem. Stwierdził, że 

sygnalizacja świetlna z pewnością spowolniłaby ten ruch. Mieszkańcy widzą potrzebę 

wykonania takiej sygnalizacji. Następnie zauważył, że w m. Sobienice występuje ograniczenie 

do 70 km/h, jednak kierowcy jeżdżą tam znacznie szybciej. Zaapelował, aby Policja namierzała 

w tym miejscu kierowców. Podobnie jest jeśli chodzi o sam wjazd do Myśliborza od strony 

Golenic. Następnie zauważył, że przejście drogowe przy ulicy Królewieckiej jest usytuowane 

przy dużym kasztanowcu. Od roku toczy się ta sprawa. Nie można ani wyciąć tego 

kasztanowca ani przesunąć przejścia dla pieszych. Poprosił o wstawienie się w tej sprawie 

przez Panią Komendant.      

 

Powiatowy Komendant Policji w Myśliborzu – Bogusława Bonter-Mazek 

przekazała, że sprawa kasztanowca i przejścia dla pieszych jest znana Policji. Podejmowane są 

działania, został złożony wniosek o wycięcie, jednak nie otrzymano zgody, ponieważ 

konserwator przyrody nie wyraził na to zgody. Natomiast przesunięcie przejścia wiąże się z 

projektami i jest to droga krajowa, dlatego jest poza zasięgiem Policji. Można jedynie  popierać 

tego typu działania.  

Następnie przekazała, że kwestia zamontowania sygnalizacji świetlnej na drodze krajowej (ul. 

1 Maja) również wymaga wielu projektów i nakładów. Stwierdziła, że gdyby było więcej 

kultury kierowców na drogach, sytuacja byłaby dużo lepsza. Zauważyła, że w tego typu 

punktach bardzo dobrze sprawdzają się ronda, które pociągają za sobą koszty konserwacji. Do 

ronda potrzebny jest teren. A w momencie kiedy planuje się wykonać obwodnicę być może te 

kwestie zostaną uregulowane i ułatwią ruch pojazdów.   

W kwestii pomiarów prędkości przekazała, że Policja ma w posiadaniu od dwóch tygodni 

nieoznakowany pojazd wyposażony w niezbędny sprzęt do pomiaru prędkości. Dodała, że w 

zespole ruchu drogowego jest 15 policjantów, najwięcej w historii Komendy. W momencie 

kiedy jest problem wysyłani są do sprawdzenia policjanci. Policjanci wysyłani są w miejsca, 

gdzie może dochodzić do częstego przekraczania prędkości. Więcej jest ich również na 

drogach w weekendy. Przekazała, że osoby młode, które stwarzają zagrożenie na drodze 

zabierani są do Komendy, gdzie przeprowadzane jest szkolenie, jeśli to nie pomaga, to później 

są już konsekwencje finansowe. Dodała, że drogę ekspresową S3 obsługuje zarówno Komenda 

Wojewódzka, jak i Komenda Powiatowa Policji.        

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że w ostatnim czasie było dość głośno na temat skuteczności Myśliborskiej Policji 

na drodze ekspresowej S3. Jest to dowód na to, że te siły policji faktycznie zostały zwiększone 

i dobrze sobie radzą. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012-2016”. (załącznik Nr 15 do 

protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu Myśliborskiego 

za 2013 rok. (załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

zauważyła, że opracowując strategię zawarto w niej 6 celów strategicznych. Przy celu: ochrona 

środowiska jest zapis, mówiący o ochronie wód i rzek, rekultywacji terenów, ale nie wydano 

na ten cel żadnych środków finansowych z budżetu Powiatu. Wskazano, że jest to niska ranga 

celu i nie miało to wpływu na ogólną ocenę realizacji Strategii. W związku z tym, czy zasadne 

było ujmowanie tego celu. Kolejno zauważyła, że cel strategiczny nr 2 dotyczący wysokiej 

jakości życia mieszkańców Powiatu nie został zrealizowany przez cały okres trwania Strategii. 

W celu tym zawarty jest zapis dot. remontów dróg powiatowych, czy ochrony zdrowia. Brak 

jest wielu danych na ten temat, a np. szpital w Dębnie jest źle oceniany. Brakuje nowych 

poradni w szpitalu w Dębnie oraz brakuje świątecznej opieki medycznej. Kolejno zauważyła, 

że efektywny system wspierania rodziny powinien polegać na zmniejszeniu liczby 

wychowanków w placówkach opiekuńczo-wychowawczych przy wdrażaniu programów 

przywracających funkcjonalność rodzin. Trochę się to poprawia, ale jeszcze nie  

w wystarczającym. W Dębnie są dwie takie placówki. Stwierdziła, że istnieje w Dębnie 

ośrodek adopcyjny, jednak nie może się dowiedzieć ile dzieci zostało adoptowanych. 

Zauważyła, że nie miała wiedzy na temat tego, że w 2013 roku podjęto starania w celu 

utworzenia regionalnej placówki opiekuńczo-terapueutycznej w Dębnie na bazie istniejącej 

placówki opiekuńczo-wychowawczej. W związku z powyższym zapytała, czy te kwestie są  

z kimś konsultowane i kiedy radni będą mogli się dowiedzieć czegoś więcej na ten temat. 

Stwierdziła, że w sprawozdaniu z realizacji Strategii powinny się znaleźć kwestie dotyczące 

zrealizowanych celów, a nie tego, co się planuje.  

Następnie wskazała kolejny cel: bogata oferta mieszkań. Zapytała dla kogo są wolne 

mieszkania i czy są za darmo? Człowiek bez pracy i środków do życia nie pozwoli sobie na 

kupno mieszkania. 
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Kolejno odniosła się do celu 3: rozwinięta lokalna gospodarka. Stwierdziła, że Starosta 

powinien walczyć z bezrobociem i pokazać, co w tej materii zrobił.  

Odnośnie produktu lokalnego stwierdziła, że bardzo dobrym produktem był zespół Słoneczna 

Gromada, który był prowadzony przez Ognisko Pracy Pozaszkolnej w Barlinku. Dodała, że nie 

należy szukać innych, np. nart wodnych, wyciągu, skoro jest np. Sanktuarium Miłosierdzia 

Bożego, ks. Michał Sopoćko, św. Siostra Faustyna, to może warto to wypromować.  

Przekazała, że w zakresie inwestycji drogowych w trakcie trwania IV kadencji za wiele nie 

wykonano. Zaznaczyła, że będzie ciągle apelowała o remont drogi i mostu w m. Oborzany oraz 

drogi w m. Różańsko.   

Następnie odnosząc się do kolejnego celu dot. oświaty przekazała, że bardzo dużo młodzieży 

opuszcza Powiat Myśliborski. Zauważyła, że powinno zacząć się od podniesienia poziomu 

nauczania i wzbogacenia oferty edukacyjnej, a nie od budowania Bursy Szkolnej  

w Myśliborzu.  

Odnośnie współpracy Powiatu z organizacjami pozarządowymi przekazała, że w 2013 roku 

wydano na ten cel tylko 16.000 zł, tak więc za wiele zrobić się nie mogło. 

Stwierdziła, że dobrze się dzieje, że ta Strategia się już kończy i że będzie opracowywana nowa 

na lata 2014-2020.   

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że ma nadzieję, że ze względu na szatę graficzną sprawozdanie z realizacji Strategii 

nie kosztowało tyle, co broszura „Czas zmian”. Zauważył, że wyznaczone zostały różne cele,  

które później się opisuje w sposób w jaki chce się to zrobić.  

Odniósł się do celu pn. Efektywny system wspierania rodziny. Zauważył, że swego czasu 

wpłynęło do Przewodniczącego Rady Powiatu pismo kierowane do Rzecznika Praw Dziecka 

na temat sytuacji w Placówce w Dębnie. Starosta spotkał się rodzinami zastępczymi, jednak 

pismo nie ujrzało światła dziennego dzięki byłej Przewodniczącej Rady, jak i obecnego 

Przewodniczącego. W piśmie tym wskazano wiele nieprawidłowości i patologii.  

W sprawozdaniu zabrakło wniosków i wskazania działań mających na celu poprawę obecnej 

sytuacji.  

Następnie zauważył, że wskazywano na brak środków na działalność Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania Niepełnosprawności. Kontrola potwierdziła, wiele nieprawidłowości, np. że 

kwalifikuje się do niepełnosprawności na podstawie niewystarczającej dokumentacji. 

Przekazał, że w sprawozdaniu należy wskazywać również problemy, a nie tylko sukcesy.  

Kolejno stwierdził, że podstawą sukcesu, tak jak jest wskazane w sprawozdaniu jest edukacja. 

Ale w sprawozdaniu wskazuje się tylko to co się chce. Brakuje w sprawozdaniu informacji na 

temat dokształcania się kadry w Starostwie. Zapytał ile kosztował kurs do Rady Nadzorczej,  

w którym brał udział Starosta i z jakich środków został sfinansowany? Zapytał, czy z takich 

form dokształcania korzystała Pani Skarbnik i inne osoby funkcyjne? 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przerwał wypowiedź radnego Wojciecha Wojtkiewicza. Przekazał, że Rada obecnie obraduje w 

punkcie Sprawozdanie z realizacji Strategii. Zauważył, że w paragrafie 31 ust. 4 jest zapis, że 

Przemówienia radnych w dyskusji nie mogą trwać dłużej niż 5 minut, z wyjątkiem wystąpień 

klubowych, które nie mogą przekraczać 15 minut. Jednak z uwagi na fakt, iż sprawozdanie  

z realizacji Strategii jest bardzo istotne dla Powiatu, przekazał, że umożliwił zarówno radnej, 

jak i radnemu na dłuższe wystąpienie. W związku z tym poprosił, aby radny mówił na temat 

przedmiotowego Sprawozdania. Następnie udzielił radnemu ostatnich dwóch minut na 

wystąpienie.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że czytając przedmiotowe sprawozdanie można zauważyć, że w Starostwie jest 

faktycznie wydział propagandy. Zapytał, dlaczego nie wskazuje się informacji na temat 
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dokształcania się kadry Starostwa? Kolejno stwierdził, że Przewodniczący nie dorósł do 

funkcji Przewodniczącego, dlatego zostanie niedługo skutecznie odwołany.   

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zauważył, że radny Wojtkiewicz manipuluje faktami. Najpierw mówi, że Przewodniczący  

o czymś wiedział, a później że wiedziała o tym ówczesna Przewodnicząca, to jest to czynione 

celowo.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że obejmując stanowisko Przewodniczącego Rady powinno się zwrócić uwagę na 

sprawy, które się przejmuje.  

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

stwierdził, że nie będzie polemizował z radnym Wojtkiewiczem. Zauważył, że Strategia 

zasługuje na merytoryczną dyskusję. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

podziękował przedmówcom za przedstawienie wszystkich kwestii znajdujących się  

w przedmiotowym sprawozdaniu. Zauważył, że wszyscy zainteresowani powinni 

przeanalizować sprawozdania z poprzednich lat, tak, aby mieć pełny obraz sytuacji. Następnie 

życzył owocnej współpracy. 

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności kontrolnej w Powiecie Myśliborskim za 2013 rok. (załącznik 

Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

Ad. 10 

Kolejnym punktem porządku obrad były: interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych na poprzedniej sesji 

zostały udzielone w formie pisemnej i przesłane dla zainteresowanych radnych. Odpowiedzi na 

interpelacje znajdują się do wglądu w Biurze Obsługi Rady i Zarządu oraz na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

w zakładce Interpelacje radnych. 
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Ponadto poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego 

załącznik do Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach.,  

poz. 990) interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji 

po uprzednim odczytaniu (§ 27 i 28 Statutu). 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

 

godz. 16.20 - Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 16.30 – wznowiono obrady 

 

 

godz. 16.30 – sesję opuściła radna Alina Sznabowicz  

 

Stan radnych: 17. 

 

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 18 do protokołu. 

 

Radny Powiatu – Tomasz Jarema  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 19 do protokołu. 

 

 

godz. 16.50 - sesję opuścił radny Janusz Fabiańczyk 

 

Stan radnych: 16. 

 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

odczytała swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 20 do protokołu. 

 

 

godz. 17.00 - sesję opuścił Roman Rutkowski 

 

Stan radnych: 15. 

 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 21 do protokołu. 

 

Radny Powiatu - Ryszard Wiśniak  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 22 do protokołu. 

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

godz. 17.10 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 17.20 – wznowiono obrady 
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Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje         

i zapytania radnych.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że część odpowiedzi na interpelacje radnych zostanie udzielone na piśmie. 

Odnośnie pytania radnego Tomasza Jaremy w zakresie wykonania remontów cząstkowych na 

drogach i ich uprzątnięcia przekazał, że sytuacja jest analizowana na bieżąco. Przekazał, że tak, 

jak co roku odcinek drogi przy ul. Gorzowskiej w Dębnie, wzdłuż której będzie biegł  

6 kwietnia br. Maraton, zostanie należycie przygotowany.  

Natomiast jeśli chodzi o remonty cząstkowe dróg przekazał, że są one na bieżąco analizowane 

przez Naczelnika Wydziału Dróg i w miarę potrzeb  realizowane.  

W kwestii pytania radnej Danuty Patkowskiej w zakresie zlecania opracowywania koncepcji 

poinformował, że nie są one zlecane do każdego zadania i nie są drogie.  

Odnośnie pytania dotyczącego wydawania środków finansowych dla Telewizji na wywiady 

Starosty zauważył, że w ramach promocji, po wdrożeniu programu naprawczego nie będą 

wydawane żadne środki finansowe na ten cel. Dodał, że umowa dotyczy realizacji i montażu 

przedsięwzięć jednostek powiatowych na ternie Powiatu Myśliborskiego. Miesięcznie jest to 

kwota 550 zł. Zauważył, że jest to o 2.500 zł taniej niż poprzednia umowa. 

W kwestii zapytania dot. wydania publikacji samorządowej przekazał, że decyzja w tej sprawie 

została podjęta przez Zarząd. Zauważył, że społeczeństwu należy jest pełna, rzetelna 

informacja, mając na uwadze kwestie przekazywane m.in. przez radnych. Przekazał, że nie jest 

to żaden rodzaj kampanii. Nakład publikacji to 15.000 sztuk. Opracowanie, druk  

i rozpowszechnienie poprzez Pocztę Polską kosztowało łącznie 11.455,70 zł. przypomniał, że 

podsumowanie poprzedniej kadencji kosztowało ponad 20.000 zł. 

Odnośnie pytań radnej Danuty Patkowskiej w zakresie remontu most w m. Oborzany i remontu 

drogi w Różańsku zauważył, że stan finansów Powiatu jest znany radnym. Poprawa stanu 

technicznego następuje w miarę możliwości finansowych. Zauważył, że niebezpieczeństwo na 

moście zostało usunięte i nie stwarza on już zagrożenia. Dodał, że jest wiele dróg i mostów, 

które wymagają remontu, jednak środki finansowe na to nie pozwalają. W bieżącym roku 

planuje się inwestycję w m. Karsko, w kolejnym roku droga w gminie Myślibórz w ramach 

programu narodowego. Zauważył, że do remontu nadaje się również chodnik w m. Oborzany, 

w m. Mostno i m. Cychry. W pozostałych pięciu gminach potrzeby też są wysokie i w miarę 

możliwości będą realizowane.   

Poinformował, że pracownicy nie są wykorzystywani do „prywatnych rozgrywek”. Stwierdził, 

że nie jest zainteresowany tego typu działaniami pomiędzy dwoma partiami. Zaprzeczył temu, 

o czym mówiła radna Danuta Patkowska. Stwierdził, że jeśli radna posiada dowody to powinna 

je skompletować i złożyć do odpowiednich organów.   

 

 

Ad. 12 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania Starosty z pracy Zarządu. (załącznik Nr 23 do 

protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 
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Ad. 13 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym od. 01.02.2014r. do 25.03.2014r. zgodnie z załącznikiem Nr 24. 

Kolejno zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

w kwestii pisma-anonimu, o którym informował Przewodniczący Rady Pismo, dot. działań 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Cychrach oraz działań Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Dębnie przekazał, że pracownicy oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cychrach dementują 

w całości anonim, który przedstawia nieprawdziwe informacje i podszywające się pod 

pracowników tej szkoły.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 14 

Oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji.  

Przedmiotem oświadczenia nie może być sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, 

wnioskiem lub zapytaniem. 

Kolejno zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

oświadczył, że przestrzega wszystkie osoby, które na sesji podczas jego nieobecności 

wielokrotnie mówią, że radny Wojciech Wojtkiewicz proponuje zwolnić 100 nauczycieli. Jeśli 

będzie się to powtarzało, to sprawa trafi do Sądu Karnego. 

Kolejno oświadczył, że jeśli Rada Powiatu nie zmieni kilku zapisów w Statucie, to sprawa 

zostanie skierowana do Wojewody Zachodniopomorskiego, a jeśli to nie pomoże, to zostanie 

skierowana do Sądu. 

Następnie stwierdził, że gdyby była dobra wola radnych i Zarządu oraz współpraca pomiędzy 

nimi z pewnością udałoby się dokończyć rozpoczętą już inwestycję przy ul. Północnej 15  

w Myśliborzu. Koszty utrzymania pozostałych budynków Starostwa są bardzo wysokie, 

dlatego powinno powrócić się do realizacji rozpoczętej inwestycji.  

Zadawał pytania w sprawie publikacji wydanej przez starostwo pn. Czas zmian. 

Kolejno rozpoczął wypowiedź na temat wydziałów propagandy i komitetu odnosząc się do 

radnego Janusza Winiarczyka.      

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przerwał wypowiedź radnego Wojciecha Wojtkiewicza. Zauważył, że obecnie Rada obraduje 

w punkcie Oświadczenia radnych, dlatego też radni powinni tego przestrzegać. W tym 

punkcie nie są przewidziane odpowiedzi i dyskusja nad danym tematem, dlatego radni nie 

powinni wywoływać innych osób.  
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Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

zauważył, że Przewodniczący Rady jest Przewodniczącym wszystkich radnych, nie tylko 

radnych koalicyjnych. Przeinacza pytania, sam sobie na nie odpowiada. Zapytał ile pieniędzy 

wydaje się na obsługę prawną?  

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poprosił, aby radny Wojciech Wojtkiewicz mówił na temat.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

stwierdził, że z jednej strony chce się oszczędzać, ale wydaje się bardzo duże pieniądze na ten 

cel. Następnie zauważył, że zadał proste pytanie radcy prawnemu jednak po raz kolejny nie 

uzyskał odpowiedzi na nie.   

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przerwał wypowiedź radnego Wojciecha Wojtkiewicza i z uwagi na dwukrotne nie 

zastosowanie się radnego do próśb Przewodniczącego odebrał głos radnemu. 

 

Radny Powiatu – Janusz Winiarczyk  

odniósł się do wypowiedzi radnego Wojciecha Wojtkiewicza. Stwierdził, że publikacja jest 

kontaktem z mieszkańcami Powiatu Myśliborskiego. Zauważył, że w III kadencji Rady 

Powiatu był wydawany Biuletyn Powiatowy, który promował Starostę i Wicestarostę. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zauważył, że Rada Powiatu obecnie obraduje w punkcie Oświadczenia radnych, dlatego 

należy się do tego stosować.   

 

Radny Powiatu – Janusz Winiarczyk 

kontynuował: co kwartał ten Biuletyn kosztował 15.158 zł, a wydawany był prawie trzy lata. 

Zauważył, że za każdym razem radni krytykują, każde działanie Zarządu według opozycji jest 

złe. Jednak brak jest jakichkolwiek propozycji ze strony radnych. W kadencji wydano ok. 

100.000 zł na radio i telewizję, która transmitowała sesję. 

Stwierdził, że Powiat został zadłużony na 24.000.000 zł i nikt sobie z tego nic nie robi. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

z uwagi na fakt, iż żaden z mówców nie zastosował się do istoty tego punktu przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu. 

 

  

Ad. 15 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLVI sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta CD z nagraniem z XLVI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 26.03.2014r. stanowi 

załącznik nr 25 do Protokołu. 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Gembiak 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Cezary Krzyżanowski 


